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Ministrul Economiei: Agentiile de turism au o reala problema

Ministrul Economiei, Virgil Popescu, a facut joi un apel la  românii care au platit avansuri la agentiile de

turism sa nu mearga sa  ceara banii înapoi, "pentru ca nu au de unde sa-i dea si risca sa  introduca firmele

în faliment", cel mai prudent lucru fiind "sa mai  astepte sau sa ceara un voucher de la agentie, o

reprogramare".

"HoReCa este una dintre cele mai afectate industrii din România. Aceasta  a fost afectata înca de la început.

Hotelurile, restaurantele,  cafenelele, barurile, agentiile de turism sunt foarte afectate. Acestea  au fost chiar închise

de ordonantele militare. Exista o tendinta în  piata a clientilor agentiilor de turism care, pe buna dreptate au platit 

avansuri la agentii pentru a merge în vacante, si în momentul de fata  vazând aceasta criza efectiv au început sa

ceara banii înapoi. Aici as  face un apel la populatie sa nu se grabeasca. Agentiile de turism au o  reala problema,

întrucât au platit, la rândul lor, mai departe catre  hotelierii din celelalte tari aceste bilete si efectiv acum au lipsa

de  lichiditati si nu pot sa returneze acesti bani. Eu as face un apel la  românii care au platit avansuri sa nu mearga

sa ceara acesti bani,  pentru ca nu au de unde sa-i dea si risca sa introduca firmele în  faliment. Eu cred ca, cel mai

prudent lucru pe care ar trebui sa-l faca  (clientii, n.r.), ar fi sa mai astepte sau sa ceara un voucher de la  agentie, o

reprogramare, în asa fel încât sa fiu sigur ca banii se vor  putea recupera ulterior crizei. Daca toata lumea cere în

momentul de  fata banii, agentiile nu o sa aiba de unde sa-i dea. Este o problema pe  care mi-au ridicat-o aceste

agentii de turism în discutii", a declarat  Popescu, la Digi 24.

Oficialul a spus, totodata, ca problema agentiilor de turism este una la  care se gândeste si Guvernul "daca trebuie

sa intervenim sau nu".

"E o problema la care trebuie sa ne gândim foarte bine si noi ca Guvern  daca trebuie sa intervenim sau nu. Daca

va deveni un fenomen de masa,  cred ca va trebui sa intervenim, sa le spunem oamenilor: 'Români, va  rugam nu

introduceti în faliment aceasta industrie! Încercati sa va  replanificati vacantele'. Agentiile de turism trebuie sa

înteleaga sa  ofere niste variante turistilor si, într-o perspectiva de un an, sa  reprogrameze, în functie de dorintele

clientilor, aceste vacante. De  asemenea, hotelurile au probleme, la fel si hotelurile de pe litoral.  Gânditi-va ca, pe

1 mai, începea sezonul estival. Acum, nici nu mai  vorbim de sezon. Sunt probleme cu salariatii, sunt probleme cu

oamenii  pe care îi angajau pentru a deschide sezonul. Practic, ne-au spus toate  aceste probleme si încercam sa

gasim solutii pentru fiecare industrie în  parte", a subliniat ministrul Economiei.
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